
PEDAGO RY PÖYTÄKIRJA 21/22

HALLITUKSEN KOKOUS

Aika: 23.11.2022 klo 12.00

Paikka: L310B

Läsnä: Tiia Hallamaa

Ella Hulanmäki

Heidi Hakamäki

Minea Nirhamo

Inka Perokorpi

Janetta Ottosson

Atte Urama

Siru Kirkelä

Sara Kangassuo

Saara Kaarakainen

Vilma Komulainen

Janne Rajamäki poistui ajassa 13.13.

Emma Kola poistui ajassa 14.43.

1. Kokouksen avaus

Puheenjohtaja Tiia Hallamaa avasi kokouksen ajassa 12.07.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen

Esityslistasta esitettiin poistettavaksi

Kohdasta Edunvalvonta kohta 14.1.

Kohdasta Hupi kohdat 15.1. ja 15.2.



Esityslistaan esitettiin lisättäväksi

Kohtaan Tulevat tapahtumat 8.2. Avekki-koulutus

Kohtaan Hupi 15.1. Talvipäiväbussit

Tämän jälkeen hyväksyttiin tarkasteltavaksi kokouksen työjärjestyksenä.

Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Sara Kangassuo ja Atte Urama.

5. Toimikuntien kuulumiset

Uuden hallituskauden käynnistyessä tuomme toimikuntiin hallituksen jäsenten lisäksi

myös ainejärjestön jäseniä ja muita luokanopettajaopiskelijoita. Pedagon nettisivuille

tehdään vielä tämän vuoden puolella info jäsenille toimikunnista sekä niihin

hakemisesta.

Kerrotaan vielä ennen koulutuksesta vastaavalle varajohtajalle, että jatkossa

toimikunnissa toimii myös muitakin kuin hallituksen jäseniä.

Tammikuussa 2023 markkinoidaan toimikuntia vielä enemmän mahdollisesti

tapahtuman kanssa. Sitä ennen ei jatketa toimikuntakuulumisia, vaan aloitetaan

jäsenistöä kiinnostava markkinointi uuden hallituskauden alkaessa.

Kestävän kehityksen toimikunta tulossa ensi vuodelle, toimikunnan vetäjänä toimii

Mikko Hiljanen.

5.1. Pedagoginen toimikunta



OPS-työ työllistää toimikuntaa. Muistutuksena, että 7.12. keskiviikkona pedagogiset

tutkimuskahvit, jonne edelleen toivotaan paljon opiskelijoita. Tulevan kauden hallitus

on myös tuossa tutustumaan toimikuntatyöskentelyyn.

5.2. Opintoasiatoimikunta

Opintoasiatoimikunta kokousti 18.11. Kokouksessa käsiteltiin muun muassa

tutoreiden ja fuksien palautetta orientaatioviikoista. Kotiryhmävideoista oli jälleen

annettu palautetta, toimikunta haluaa kuitenkin muistuttaa, että kotiryhmien

esittelyiden pääpaino on kuitenkin kirjallisessa esittelyssä eikä videoissa.

Palautetta viety myös uuden sähköpostilistan toimimattomuudesta.

Toimikunnassa keskusteltiin myös opiskelijoiden jaksamisesta lähiopetukseen

siirtymisen jälkeen. Avuksi ehdotettu uutta opiskelijoiden luotsaamaa läksykerhoa,

jossa mahdollisuus kertoa myös Student Lifestä.

Ohjaukselliseen opintopolkuun toivotaan myös kehitysideoita, jotta se olisi jatkossa

tarpeeksi kattava opiskelijoille.

Uudelle Pro-ryhmälle järjestetty alussa enemmän ohjausta, mutta ongelmana edelleen

propen vähäinen informointi. Kurssien opettajat eivät tiedä, että se on opiskelijalle

uusi asia, mikä on vaikeuttanut propen työstämistä.

6. Hallinto

Muistutettiin, että testamentit tulee laittaa kuntoon 30.11. mennessä, sekä

toimintakertomuksen luonnoksen tulee olla valmis 12.12. mennessä.

Uuden kauden ensimmäinen kokous on 11.1. klo 17 alkaen Lyhdyssä. Paikalla tulee

olla nykyinen sekä tuleva hallitus.

6.1. Kasviston siivoustalkoot



Alkuperäisen päivämäärän sijaan Pedagon hallituksella äänestys tulevasta

ajankohdasta siivoukselle. Vastaukset viimeistään 28.11. mennessä ja sen jälkeen

ilmoitetaan eniten ääniä saanut päivä. Tulossa kaikille kasvatusaineenopiskelijoille

yhteinen siivouspäivä, jotta Kasvisto saadaan kokonaan siivottua ja järjestettyä.

Kasvistolle tullaan hankkimaan muovilaatikot, joihin Pedagon tavarat saa jatkossa

siististi.

6.2. Tulevan hallituksen perehdyttäminen

Maanantaina 21.11. tulevan kauden hallitus pohti alkavaa kautta ja loi kaksi tiimiä,

joilla on tiettyjä vastuita. Tulevana tiistaina 29.11. tulevan hallituksen pestit jaetaan ja

tiimit määrätään lopullisesti, jonka jälkeen nykyinen hallitus perehdyttää tulevaa

hallitusta. Aikatauluista tiedotetaan tarkemmin 29.11. jälkeen.

7. Menneet tapahtumat

7.1. Kirjakerho, Alkulähde, 9.11.

Paikalla 9, tapahtumassa edelleen kivaa.

7.2.Pikkujouluristeily, välillä Jyväskylä-Tukholma, 10.-11.11.

Pikkujouluristeilystä ei kerätty palautetta. Kerätään jatkossa bussiohjelmasta

palautetta. Busseissa kuulunut kiitosta kuitenkin bussiohjelmasta.

Pikkujouluristeilyn testamentti vielä päivittämättä ja tuleva risteily varaamatta.

Muistetaan selvittää jatkossa kaikilta opettajaopiskelijoiden ainejärjestöiltä

halukkuutensa osallistua Pikkujouluristeilylle.

Joensuun bussiongelma selvitetty, kuljettajamestarin moka, joten ei vaadi Pedagolta

toimenpiteitä.

Matkapojat haluaa jatkossakin tehdä yhteistyötä.



7.3.Hyvinvointivohvelit SOOLin kanssa, Koski 15.11.

Osallistujia noin 30, joista osa vaihto-opiskelijoita. Tilassa oli kaikille syötävää

allergeeneista huolimatta. Kuitit lähetetään talousvastaavalle.

Jatkossa tarkistetaan, että vohvelirautoja on riittävästi, jotta ei synny jonoja.

7.4.Minigames, Heidi’s Bier Bar, 16.11.

Tapahtuma peruttu, koska tapahtumaan oli alle 20 ilmoittautunutta.

Tapahtuma on kuitenki valmiiksi suunniteltu ja uudesta ajankohdasta sovittu Heidis

Bier Barin kanssa. Uusi päivä on 25.1. Mahdollisuus luoda tapahtumasta

poikkitieteellinen.

7.5.Marraskuun hengailuilta, Alkulähde, 21.11.

Marraskuun hengailuillassa noin 20-30 osallistujaa, joista useat olivat ensimmäisen

vuoden opiskelijoita. Tapahtumassa jaettu myös merkkejä.

Tapahtuman alussa kerrottu ajankohtaisesta Amnestyn vetoomuksesta sekä

jalkapallon maailmanmestaruuskisojen ongelmallisuudesta. QR-koodi vetoomukseen

ollut seinällä, jolloin jokainen halukas on voinut sen allekirjoittaa.

Palaute tapahtumasta erinomaista. Kiitosta rennosta fiiliksestä. Toivotaan lisää

vastaavia tapahtumia.

Ennen tapahtumaa käyty hallituksen ja tutoreiden välillä keskustelua siitä, voiko

tapahtumaa järjestää eettisistä syistä. Perustellusti tapahtuma kuitenkin pidettiin,

muistuttaen samalla sen ongelmallisuudesta. Keskustelua myös syntynyt anonyymisti

Jodel-sovelluksessa.

7.6.Viiniä ja maalausta, Cafe Europa, 22.11.



Osallistujat viihtyivät tapahtumassa ja Cafe Europa oli myös tyytyväinen tapahtuman

toteutukseen. Tarvikkeita jäi merkittävästi, joten samankaltaisia tapahtumia voi

järjestää jatkossakin. Tapahtumassa oli noin 30 osallistujaa joista muutama

vaihto-opiskelijoita.

8. Tulevat tapahtumat

8.1. Juhlan jälkeen tulee juhlaa -sitsit, Boombox, 24.11.

Turvahenkilöille lähetetty info tapahtuman kulusta. Saara Kaarakainen, Heidi

Hakamäki ja Ella Hulanmäki tulossa auttamaan tilan järjestämisessä.

Tulevalle hallitukselle lähetetään viesti, jossa kannustetaan tulemaan paikalle

auttamaan tapahtuman järjestämisessä, jotta käytänteet tulevat jo nyt tutuksi.

Pizzahurtsista tilattu pitsat, joista tulee -15% alennus. He toimittavat pitsat

Boomboxille.

Tänään 23.11. tehdään vielä viimeisiä hankintoja tapahtumaan.

8.2. AVEKKI-koulutus, 25-26.11., Norssin alakoulu

Koulutukseen saatu tilat Normaalikoulun alakoululta. Käytössä liikuntasali sekä

monitoimiluokka, joissa järjestetään teoriaosuudet. Osallistujia tiedotettu tapahtuman

kulusta. Osallistujia tulossa yhteensä noin 15, joista 13 on pedagolaisia.

Pedago tarjoaa pientä evästä koulutukseen tuleville.

Tapahtuma kustantaa pedagon jäsenelle 45€, ja kouluttaja saa osallistujasta 55€,

Pedago maksaa siis jäsentensä osallistumisesta 10€.

Tapahtumasta tulossa palautelomake.

8.3.Kirjakerho, Alkulähde, 30.11.



Vuoden viimeinen kirjakerhotapaaminen, toivottavasti on edelleen kivaa.

8.4.Karaokeilta, Freetime, 1.12.

Karaokeillassa kaikki valmiina.

8.5.Joulukuun hengailuilta, Alkulähde, 5.12.

Tutorit Veera Hynninen ja Miia Salo järjestävät. Teemana jouluhengailu, joten

ohjelmassa ainakin piparien koristelua sekä joulukorttien askartelua.

Tapahtumassa jaetaan haalarimerkkejä.

8.6.Ruusupuiston joululaulajaiset, 7.12.

Tapahtuma on klo 14-15 Ruusupuiston portailla. Opettajankoulutuslaitos maksaa tilan

ja Pedago ry maksaa tarjoilut. Tapahtumasta tiedotettu ja tapahtuman mainokset

tulevat vielä Ruusupuiston digitaalisille infotauluille.

Tapahtumaan tulossa esiintymään Aava Ensemble, joka pyytää 300€ palkkioksi.

Hyväksytään tarjous ja pyydetään JYYn kulttuuriapurahaa tapahtuman järjestämiseen.

Tapahtumaan tulossa myös joulupuukeräys ja kuusi, johon ne ripustetaan.

Tapahtuman juontajana toimii Emma Kola.

8.7.Fuksien pikkujoulut, Tilia, 7.12.

Tapahtuma järjestetään tutorien ja ensimmäisen vuosikurssin opiskelijoiden kesken.

Tapahtumassa luvassa muun muassa jouluvisailua, lahjojen vaihtamista, jossa myös

kestävän kehityksen teemat huomioitu.

Heidi´s Bier Baria kysytty jatkopaikaksi.



8.8.Tilintyhjentäjäiset, Aalto-sali, 8.12.

Aalto-salia käyty katsomassa ja tavattu paikan omistaja. Tapahtumaan tulossa muun

muassa catering-tilaus, josta saa cocktailruokaa. Tilaan tulossa myös baarimikko sekä

DJ.

Pääsylipun hinnaksi muutetaan 5 €, joka sisältää kaksi drinkkilippua, ruokaa ja

haalarimerkin. Hallituksen jäsenet pääsevät tapahtumaan ilmaiseksi.

Äänentoistolaitteet ja valot vielä hankinnassa.

Tapahtuma tulee ulos 24.11. ja ilmoittautuminen aukeaa jäsenille 28.11. sekä

aveceille 30.11.

Harkitaan galaksi-valojen hankkimista Pedagolle, jotta valo-ongelmilta säästyttäisiin

jatkossa.

Päätetään tapahtumalle 6 500 € budjetti.

Tauko 13.13 - 13.30

Janne Rajamäki poistuu ajassa 13.13.

9. Viestintä

Huolehditaan, että loppuvuonnakin kaikki viestintä tapahtuu myös englanniksi.

9.1. Tunnustukset

Janetta Ottosson valmistellut tunnustuksille esityksen josta äänestetään.

Äänestetään käsiäänestyksellä: voiko hallituksesta toimimisesta saada yhteensä vain

yhden mitalin vai kaksi.



Tulos: yksi mitali per hallituksen jäsen.

Äänestetään käsiäänestyksellä: voiko ansiokkaasti toiminut jäsen saada kiitokseksi

pinssin vai mitalin

Tulos: ansiokkaasti toiminut jäsen voi saada pinssin.

9.2. Kriisiviestintäsuunnitelma

Tarkasteltiin uutta kriisiviestintäsuunnitelmaa joka tulee käyttöön uuden kauden

alkaessa.

Päätetään, että dokumentoidaan myös muiden ainejärjestöjen kriisiviestinnästä, jotta

saadaan mallipankki viestinnälle.

Käydään kohta 14. Edunvalvonta viestinnän jälkeen.

10. Yhdenvertaisuus

Ei kummempia.

11. Yhteistyö

11.1. Vaatetilaus

Vaatteet tuotannossa. Tilauksia tuli yhteensä 32 kappaletta. Tilaamme lisää

kalastajahattuja myyntiin.

11.2. Yhteistyö Positive kuntoklubi

Yhteistyö puretaan, koska Positive-kuntoklubille ei käy hintojen julkaisu nettisivuilla.

Toiminta ei ole Pedagon jäsenten tarpeita huomioivaa, joten yhteistyötä ei järjestetä.

11.3. Rauman opettajankoulutuksen tulevaisuus



Rauman OKL on lakkauttamisuhan alla. Opekas ry:n edustaja on lähestynyt meitä

sähköpostilla ja pyytänyt, että voisimme jakaa julkaisua somessa. Pedago tukee

Opekas ry:tä ja on jakanut Opekkaan kannanoton instagramissa. Nettisivuille sekä

Instagram-feediin tulossa vielä kannanotto Rauman kampuksen puolesta.

11.4. Kasvisto kuntoon 2023

Perinteisesti Kasvisto on käyty siivoamassa aina kauden lopuksi, jotta seuraavan

vuoden hallitus pääsee aloittamaan ns. "puhtaalta pöydältä". Tänä vuonna

siivousprojekti laajenee koskettamaan kaikkia Kasviston ainejärjestöjä, koska tila on

kokemassa isoja muutoksia.

Mephisto, Puolue ja Fokus muuttavat toiseen tilaan, joten Kasvisto jää oikeasti vain ja

ainoastaan kasvisainejärjestöille. Emile lähestyi meitä kaikkia järjestöjä sähköpostilla

ja ehdotti tilan viihtyvyyden lisäämistä uusien kalusteiden ja hyllyjen hankkimisella.

Ennen sisustamista paikka pitää kuitenkin siivota ja nyt etsitään aikaa yhteiselle

siivouspäivälle, koska järjestöjen omien roskien lisäksi Kasvistolla on myös paljon "ei

kenenkään" roskaa. Tästä projektista on tehty kasvisjärjestöille yhteinen doodle, jolla

päätetään siivouspäivä. Lisäksi kasvikset laittavat omiin viestintäkanaviinsa yhteisen

Forms-lomakkeen, jolla kartoitetaan jäsenistöjen kokemuksia ainejärjestötilojen

käytöstä ja viihtyvyydestä.

12. Ympäristö

Verenluovutusviikko viikolla 48. Instagram-storyihin tulossa keskiviikkona

materiaalia verenluovutuksesta.

13. Alumnitoiminta

Epäaktiivisia, alumni Mikko Pekka ei ole enää vastannut.

14. Edunvalvonta



Syksyn jäsenkyselylle luotu Pedagon Driveen Forms-pohja. 1.12. julkaistaan

jäsenkysely, joten pestit täydentävät omat kohtansa ennen sitä. Vastausaikaa jäsenillä

vähän alle kaksi viikkoa, jotta tuloksia ehditään tarkastelemaan vuoden viimeisessä

kokouksessa.

JYYn Hyvä Opettaja -palkintoon saa ehdottaa ansiokkaasti toimineita yliopiston

opettajia. Halukkaat voivat myös ilmoittautua palkintoraatiin. Tiedotetaan lisää

hallituksen Telegram-sovelluksessa.

15. Hupi

Hallitusmerkit tilattu ja ne saapuvat noin kahden viikon kuluttua.

Pikkujouluristeily-merkkejä jäi ja niitä voi noutaa Kasvistolta.

Fuksimerkkejä ei ole vielä tilattu, Vilma Komulainen hoitaa asiaa eteenpäin.

15.1. Talvipäiväbussit

Päätettiin, että Pedago ry hoitaa ensi vuoden Talvipäivä-bussit Ouluun.

16. Kansainvälisyys

18.11. Perjantaina oli international hangout yhteistyössä muiden kasvatustieteiden

ainejärjestöjen kanssa Cafe Europassa. Tapahtumassa viihdyttiin.

17. Kulttuuri

17.1. Käsityölahjoitus

Lahjoitukset on viety Sairaala Novaan. Työntekijät kiitollisia lahjoituksesta.

Lahjoituksesta on tulossa vielä myöhemmin Instagram-postausta.

Käsityölahjoitukseen osallistui 8 ja käsitöitä oli yhteensä 48.

17.2. Kirjakerho



Heidi Hakamäki ja Tinja Saario jatkavat kirjakerhon vetäjinä. Kirjakerholle ostetut

kahvit sekä suodatinpussit viedään kasvistolle yhteiseen käyttöön, koska niille ei ole

tarvetta kirjakerhossa.

18. Liikunta

Ei kummempia.

19. SOOL

Torstaina 24.11. klo 11:30-13:30 talvipäivästartti Ruusupuistolla C101 Lucina tilassa.

Paikalla ilmasta ruokaa, arvontaa, kuvausseinää, soolilaisia ja muuta mukavaa. Emma

Kola järjestelemässä klo 9 alkaen SOOL-vastaavien kanssa. Torstaina tulossa vielä

Instagram-muistutusta Talvipäivälippujen myynnistä.

SOOL maksaa palloista ja altaasta vuokran ostamalla Pedagon käyttöön allaspumpun.

20. Talous

Yleistä:

Atte on ollut kipeänä viimeiset kaksi kokousta, nyt on terve ja iloinen kun näkee

ihmisiä.

Tilin saldo: 11 140,26 €

Jäsenmäärä: 350

Taloustiimin terkut:

Maksettu jäsenelle jäsenmaksu takaisin, kun oli laittanut vanhaan tapaan tilille.

Merkkimarkkinat menestys, tuottoa 867,18 €

Maksettuja summia:



Maksettu takaisin PJR-maksu.

ANTTI SIMULA 110,00 €

JULIA HUHTALA 89,00 €

TAIMI MARTTILA 117,00 €

Yhteensä 361,00 €

Janne Rajamäelle maksettu 4,00 €

Maksetut laskut:

MINNAN RUUSUPUU

244,00€

Vujujen kukat

JYVÄSKYLÄN YLIOPISTON YLIOPPILASKUNTA

90,00€

Syyskokouksen kahvitukset

HEF GROUP OY

794,88€

PJR-haalarimerkit

MIESKUORO ALVAR

750,00€

Esiintymispalkkio

21. Tutor

Yhteinen keskustelu pidettiin zoomissa ja sieltä tuli konkreettisia asioita ensi vuotta

ajatellen. Keskustelu kannattaa järjestää jatkossa livenä.

Palautekysely syksystä tehty tutoreille.



Emma Kola poistui ajassa 14.43.

22. META

Kokouskuulumiset kokouksesta laittaa Janetta Ottosson.

23. Seuraava kokous ja kokouksen päätös

Seuraavan kokous pidetään viikolla 50 ja sen ajankohta äänestetään Doodlessa.

Puheenjohtaja Tiia Hallamaa päätti kokouksen klo 14.46.

Jyväskylässä 23.11.2022

Tiia Hallamaa Emma Kola

Puheenjohtaja Sihteeri

Atte Urama Sara Kangassuo

Pöytäkirjantarkastaja Pöytäkirjantarkastaja


